
Sporządzono: 20-05-2019

Protokół z sesji

X sesja Rady Miejskiej w Barlinku VIII kadencji samorządu gminnego
data posiedzenia: 25-04-2019

miejsce posiedzenia: Sala konferencyjna Barlineckiego Ośrodka Kultury, ul. Podwale 9, l piętro.

Porządek obrad

l. Otwarcie obrad.
2, Przedstawienie porządku obrad i przyjęcie wniosków radnych w sprawie wprowadzenia zmian do

porządku obrad.
3. Interpelacje, zapytania i wolne wnioski radnych.
4. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wolne wnioski radnych.
5. Informacja na temat działalności sołectw w Gminie Barlinek.
6. Informacja z działlaności Środowiskowego Domu Samopomocy w Osinie za rok 2018,
7, Ocena zasobów pomocy społecznej Gminy Barlinek za 2018 rok.
8. Sprawozdanie z realizacji Strategii Rozwoju Miasta i Gminy Barlinek do roku 2023 za rok 2018.
9. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia aktualizacji Wieloletniego Strategicznego Programu

Operacyjnego Miasta i Gminy Barlinek na lata 2019-2023,
10. Projekt uchwały w sprawie zasad udzielania Stypendium Burmistrza Barlinka.
11, Projekt uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych

przez Gminę Barlinek oraz określenia granic obwodów publicznych szkół podstawowych od dnia
l września 2019 roku.

12. Projekt uchwały w sprawie ustalenia sieci publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w
szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Barlinek.

13. Projekt uchwały w sprawie przyznania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub
roboty budowlane przy zabytku.

14, Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzdaż w drodze bezprzetargowej części
nieruchomości gruntowej położonej przy ul. Ogrodowej na poprawę warunków
zagospodarowania nieruchomości przyległej - działka nr 728/5.

15, Projekt uchwały w sprawie określenia sezonu kąpielowego oraz wykazu kąpielisk w Gminie
Barlinekw 2019 roku.

16. Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Barlinek na 2019 rok.
17. Projekt uchwały w sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Barlinku

przeprowadzenia kontroli.
18, Informacja Przewodniczącego Rady z pracy w okresie sprawozdawczym oraz zgłoszonych

poprawkach lub uzupełnieniach do protokołu z poprzedniej sesji,
19. Informacja Burmistrza Barlinka z działalności w okresie międzysesyjnym.
20, Sprawy różne.
21, Zakończenie obrad.

Wykaz głosowań

l. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia aktualizacji Wieloletniego Strategicznego Programu
Operacyjnego Miasta i Gminy Barlinek na lata 2019-2023

przyjęto przedmiot głosowania (w. zwykła)



obecni: 14 (nieoddane: O ), nieobecni: l
ZA -12 - Antosiewicz Michał; Kowalewska Alicja; Lewandowska Bernarda; Łuczak Sylewster;
Maciejewski Mariusz; Poleszczuk Jacek; Romaniuk Romuald; Rudnicka Iwona; Strychalski
Tomasz; Symela Jerzy; Szczepaniak Rafał; Zieliński Grzegorz;
PRZECIW - 2 - Krzyżanowski Cezary; Stanisławski Piotr;
WSTRZYMAŁO SIĘ - O -

2, Projekt uchwały w sprawie zasad udzielania Stypendium Burmistrza Barlinka.
przyjęto przedmiot głosowania (w. zwykła)

obecni: 14 (nieoddane: l), nieobecni: l
ZA -13 - Antosiewicz Michał; Kowalewska Alicja; Krzyżanowski Cezary; Lewandowska Bernarda;
Łuczak Sylewster; Maciejewski Mariusz; Poleszczuk Jacek; Rudnicka Iwona; Stanisławski Piotr;
Strychalski Tomasz; Symela Jerzy; Szczepaniak Rafał; Zieliński Grzegorz;
PRZECIW - O -
WSTRZYMAŁO SIĘ - O -

3. Projekt uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych
przez Gminę Barlinek oraz określenia granic obwodów publicznych szkół podstawowych od dnia
l września 2019 roku.

przyjęto przedmiot głosowania (w, zwykła)
obecni: 13 (nieoddane: O ), nieobecni: 2
ZA -13 - Antosiewicz Michał; Kowalewska Alicja; Krzyżanowski Cezary; Lewandowska Bernarda;
ŁuczakSylewster; Maciejewski Mariusz; Poleszczuk Jacek; Rudnicka Iwona; Stanisławski Piotr;
Strychalski Tomasz; Symela Jerzy; Szczepaniak Rafał; Zieliński Grzegorz;
PRZECIW - O -
WSTRZYMAŁO SIĘ - O -

4. Projekt uchwały w sprawie ustalenia sieci publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w
szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Barlinek.

przyjęto przedmiot głosowania (w. zwykła)
obecni: 13 (nieoddane: O ), nieobecni: 2
ZA -13 - Antosiewicz Michał; Kowalewska Alicja; Krzyżanowski Cezary; Lewandowska Bernarda;
Łuczak Sylewster; Maciejewski Mariusz; Poleszczuk Jacek; Rudnicka Iwona; Stanisławski Piotr;
Strychalski Tomasz; Symela Jerzy; Szczepaniak Rafał; Zieliński Grzegorz;
PRZECIW - O -
WSTRZYMAŁO SIĘ - O -

5. Projekt uchwały w sprawie przyznania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub
roboty budowlane przy zabytku.

przyjęto przedmiot głosowania (w. zwykła)
obecni: 13 (nieoddane: O ), nieobecni: 2
ZA -13 - Antosiewicz Michał; Kowalewska Alicja; Krzyżanowski Cezary; Lewandowska Bernarda;
ŁuczakSylewster; Maciejewski Mariusz; Poleszczuk Jacek; Rudnicka Iwona; Stanisławski Piotr;
Strychalski Tomasz; Symela Jerzy; Szczepaniak Rafał; Zieliński Grzegorz;
PRZECIW - O -
WSTRZYMAŁO SIĘ - O -

6. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej części
nieruchomości gruntowej położonej przy ul. Ogrodowej na poprawę warunków
zagospodarowania nieruchomości przyległej - działka nr 728/5.

przyjęto przedmiot głosowania (w. zwykła)
obecni: 13 (nieoddane: O ), nieobecni: 2
ZA -13 - Antosiewicz Michał; Kowalewska Alicja; Krzyżanowski Cezary; Lewandowska Bernarda;
ŁuczakSylewster; Maciejewski Mariusz; Poleszczuk Jacek; Rudnicka Iwona; Stanisławski Piotr;
Strychalski Tomasz; Symela Jerzy; Szczepaniak Rafał; Zieliński Grzegorz;



PRZECIW - O -
WSTRZYMAŁO SIĘ - O -

7. Projekt uchwały w sprawie określenia sezonu kąpielowego oraz wykazu kąpielisk w Gminie
Barlinekw2019.

przyjęto przedmiot głosowania (w. zwykła)
obecni: 13 (nieoddane: O ), nieobecni: 2
ZA -13 - Antosiewicz Michał; Kowalewska Alicja; Krzyżanowski Cezary; Lewandowska Bernarda;
Łuczak Sylewster; Maciejewski Mariusz; Poleszczuk jacek; Rudnicka Iwona; Stanisławski Piotr;
Strychalski Tomasz; Symela Jerzy; Szczepaniak Rafał; Zieliński Grzegorz;
PRZECIW - O -
WSTRZYMAŁO SIĘ - O -

8. Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Barlinek na 2019 rok.
przyjęto przedmiot głosowania (w. zwykła)

obecni: 13 (nieoddane: O ), nieobecni: 2
ZA -13 - Antosiewicz Michał; Kowalewska Alicja; Krzyżanowski Cezary; Lewandowska Bernarda;
Łuczak Sylewster; Maciejewski Mariusz; Poleszczuk jacek; Rudnicka Iwona; Stanisławski Piotr;
Strychalski Tomasz; Symela Jerzy; Szczepaniak Rafał; Zieliński Grzegorz;
PRZECIW-O -
WSTRZYMAŁO SIĘ - O -

9, Projekt uchwały w sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Barlinku
przeprowadzenia kontroli.

przyjęto przedmiot głosowania (w. zwykła)
obecni: 13 (nieoddane: O ), nieobecni: 2
ZA -12 - Antosiewicz Michał; Kowalewska Alicja; Krzyżanowski Cezary; Lewandowska Bernarda;
Łuczak Sylewster; Maciejewski Mariusz; Poleszczuk Jacek; Rudnicka Iwona; Stanisławski Piotr;
Strychalski Tomasz; Symela Jerzy; Zieliński Grzegorz;
PRZECIW - l - Szczepaniak Rafał;
WSTRZYMAŁO SIĘ - O -

Przebieg sesji

Ad.pkt.2.

Na podstawie art. 20 ust. l ustawy z dnia 08 marca 1990 roku o samorządzie gminnym Pan Mariusz
Maciejewski - Przewodniczący Rady

otworzył X Sesję Rady Miejskiej.

Na podstawie listy obecności stwierdził, że w sesji uczestniczy 14 radnych. Spełniony jest zatem
warunek do prowadzenia obrad i podejmowania prawomocnych uchwał.

Lista obecności radnych

stanowi załącznik do protokołu.



Spoza grona Rady w obradach udział wzięło 17 osób.

Lista obecności gości

stanowi załącznik do protokołu.

W obradach udział wzięło 13 sołtysów Gminy Barlinek,

Lista obecności sołtysów

stanowi załącznik do protokołu.

Mariusz Maciejewski - Przewodniczący Rady Miejskiej na sekretarza obrad wyznaczył radnego
Rafała Szczepaniaka.

Ad.okt.2.

Mariusz Maciejewski - Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał proponowany porządek obrad X
sesji Rady Miejskiej w Barlinku.

Ad.okt.3.

Mariusz Maciejewski - Przewodniczący Rady Miejskiej udzielił głosu Pani Agnieszce
Kowalskiej - Prezes Stowarzyszenia Barlineckiego Towarzystwa Edukacyjnego prowadzącą
Niepubliczną Szkołę Podstawową „Radosna" w Dziedzicach.

Głos zabrał radny Grzegorz Zieliński i zgłosił wnioski o treści:

l. „Wnioskuję o wystąpienie do zarządcy drogi powiatowej o utwardzenie nawierzchni pobocza od



ronda ul. Sw. Bonifacego w kierunku miejscowości Zydowo do przepustu wodnego."
2. „Wnioskuję o wystąpienie do zarządcy dróg powiatowych leżących w obrębie miasta Barlinek o

posprzątanie z pozimowego pisaku."

Głos zabrała radna Iwona Ewa Rudnicka i zgłosiła następujące wnioski:

l. „Wnioskuję o postawienie nowego lub wykonanie remontu starego przystanku betonowego z
azbestowym przeciekającym dachem. Przy drodze woj. 151 w miejscowości Łubianka."

2, "Wnioskuję o zwiększenie bezpieczeństwa pieszych w okolicach przystanku autobusowego w
miejscowości Łubianka przy sklepie (droga woj. 151) z jednej strony jest tam przystanek, z
drugiej zatoczka z chodnikiem - brak przejścia dla pieszych."

3, „Wnioskuję o umieszczenie znaku z obwódką fluorescencyjną na istniejącym przejściu dla
pieszych w miejscowości Łubianka."

4, „Wnioskuję o remont chodnika przy drodze woj. 151 w miejscowości Łubianka. Zapadnięcia w
chodniku wynoszą do 10-15 cm, najgorzej to wygląda przy łące naprzeciwko posesji nr od 13 do
19."

5. „W związku z licznymi zgłoszeniami mieszkańców dot. utrudnionego kontaktu z radnymi. Jedyny
kontakt przez wiadomości BIP - nie działa. Wiadomości do radnych nie dochodzą. Proszę o
sprawdzenie przez informatyka - dokonanie testów efektywności i sprawności."

6, „Wnioskuję o jak najszybsze wykonanie oświetlenia placu przy ul, Wiosennej. Zaczyna tam
dochodzić do aktów wandalizmu w godzinach nocnych. Oświetlenie może zniechęcić tych,
którzy tam w nocy w nocy korzystają z wiat do ww, aktów wandalizmu."

7, „Mieszkańcy miejscowości Sucha (Sołectwo Okno, Okunie) zwracają się z prośbą o przeniesienie
ich przynależności sołeckiej do Sołectwa Łubianka. Z uwagi na bliską odległość do Łubianki,"

8, „Bardzo proszę o zwiększenie do PGK wniosku o opróżnianie dwóch koszy na odpady
znajdujących się na placu przy ul, Wiosennej w Moczkowie."

Głos zabrał radny Cezary Krzyżanowski, który zwrócił się z sugestią do Przewodniczącego Rady
Miejskiej o organizacyjne usprawnienie obrad i udzielenie odpowiedzi Pani Agnieszce Kowalskiej
Prezes Stowarzyszenia Edukacyjnego.

Głos zabrał Burmistrz Barlinka - Dariusz Zieliński udzielił szczegółowych wyjaśnień do
problemów organizacyjnych Niepublicznej szkoły Podstawowej „Radosna".

Głos zabrała ponownie Pani Agnieszka Kowalska Prezes Stowarzyszenia Edukacyjnego.

Głos zabrał Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Maciejewski.

Mariusz Maciejewski - Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił 5 minutową przerwę
w obradach.



Głos zabrała radna Bernarda Lewandowska i zgłosiła następujące pytania:

l, „W jaki sposób Burmistrz ustosunkował się do Listu Otwartego złożonego przez Radnych Rady
Miejskiej w Barlinku dnia 18.04.2019 r. dotyczącego zapewnienia opieki dla dzieci przez
Burmistrza w związku ze strajkiem nauczycieli?"

2, „Jak wygląda sytuacja w placówkach oświatowych na dzień dzisiejszy w związku ze strajkiem
nauczycieli"

Głos zabrał radny Jerzy Symela i zgłosił następujący wniosek:

l.„Wnioskuję o ustawienie znaku zakazu zatrzymywania na ulicy Żabiej w Barlinku na odcinku od
wyjazdu z Centrum Handlowego „BIMEX" do ul. Niepodległości. Na tym odcinku pojazdy
samochodowe nagminnie parkują na chodniku i jezdni czyniąc poważne utrudnienia w ruchu kołowymi
pieszym."

Głos zabrał radny Cezary Krzyżanowski i zgłosił następujące wniosek i interpelacje:

l.„W związku z podpisanym przez wielu radnych listem otwartym dotyczącym przedłużającego się
protestu nauczycieli oraz wzywającym Burmistrza Barlinka do podjęcia pilnych działań związanych z
zapewnienia opieki dla uczniów szkół i podopiecznych w przedszkolach na zasadach współpracy
między innymi z lokalnymi instytucjami Kultury i Opieki Społecznej, wnoszę o przedstawienie
informacji w tym zakresie przez Burmistrza Barlinka Pana Dariusza Zielińskiego. Nadmieniam, że
problem sygnalizowałem podczas poprzedniej Sesji Rady Miejskiej w Barlinku. Prosiłbym także o
udzielenie informacji przez Przewodniczącego merytorycznej Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i
Praworządności Pana Cezarego Michalaka na temat dotychczas prowadzonych prac Komisji w
odniesieniu do problematyki strajku nauczycieli."

2.„Wnoszę o analizę możliwości budowy nowej świetlicy wiejskiej w miejscowości Łubianka bądź
rozbudowy obecnie istniejącego obiektu, celem dostosowania do potrzeb społeczności zamieszkującej
Sołectwo. W obecnie funkcjonującym obiekcie brakuje jakiegokolwiek zaplecza sanitarno - socjalnego.
Sądzę, że biorąc pod uwagę odległość Łubianki od Barlinka a także największą wypadkowość na
drodze wojewódzkiej na tym odcinku zasadnym jest analiza możliwości budowy obiektu
wielofunkcyjnego służącego zarówno Mieszkańcom jak również zabezpieczeniu działalności
Ochotniczych Straży Pożarnych."

Głos zabrał radny Michał Antosiewicz i zadał pytanie: czy nauczyciele będą mieli wypłacone
wynagrodzenie za czas, kiedy uczestniczyli w strajku.

Głos zabrał radny Sylwester Łuczak i zgłosił następujący wniosek:

l.„Wnioskuję do Pana Burmistrza o przedstawienie na następnym posiedzeniu Komisji Oświaty,
Kultury, Zdrowia i Praworządności informacji na temat placów zabaw na terenie miasta Barlinek
(przeglądy okresowe urządzeń, ubytki w urządzeniach, czystość placów zabaw) oraz przedstawienie



działań jakie zostały podjęte w tym roku.

Głos zabrał radny Jacek Poleszczuk i zgłosił następujący wniosek:

l.„Zwracam się z prośbą o naprawę nawierzchni drogi powiatowej na odcinku Dziedzice - Jarząbki.
Droga a raczej jej nawierzchnia znajduje się w fatalnym stanie i zagraża bezpieczeństwu
użytkowników orzystających z tej drogi. Wniosek należy przekazać Starostwu Powiatowemu w
Myśliborzu jako zarządcy drogi."

Mariusz Maciejewski - Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił 20 minutową przerwę w obradach.

Ad.okt.4.

Dariusz Zieliński - Burmistrz Barlinka udzielił odpowiedzi na zadane pytania i postawione wnioski.

Głos zabrał Starosta Powiatu Myśliborskiego - Andrzej Potyra.

Głos zabrał Przewodniczący Rady Miejskiej w Barlinku - Mariusz Maciejewski.

Ad.pkt.5.

Mariusz Maciejewski - Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że Informacja na temat
działalności sołectw w Gminie Barlinek była przedmiotem obrad stałych Komisji Rady Miejskiej w dniu
dzisiejszym podczas wspólnego posiedzenia Komisji i wyraziły one pozytywne opinie na ten temat.

Rada Miejska w Barlinku zapoznała się z Informacją na temat działalności sołectw w Gminie
Barlinek.

Ww. Informacja

stanowi załącznik do protokołu.

Ad.okt.6.

Mariusz Maciejewski - Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że Informacja z



działalności Środowiskowego Domu Samopomocy w Osinie za rok 2018 była przedmiotem obrad
stałych Komisji Rady Miejskiej i wyraziły one pozytywne opinie na ten temat.

Rada Miejska w Barlinku zapoznała się z Informacją z działalności Środowiskowego Domu
Samopomocy w Osinie za rok 2018.

V\/w. Informacja

stanowi załącznik do protokołu.

Ad.okt.7.

Mariusz Maciejewski - Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że Ocena zasobów
pomocy społecznej Gminy Barlinek za 2018 rok była przedmiotem obrad stałych Komisji Rady
Miejskiej i wyraziły one pozytywne opinie na ten temat.

Rada Miejska w Barlinku zapoznała się z Oceną zasobów pomocy społecznej Gminy Barlinek za
2018 rok.

Ww, Ocena

stanowi załącznik do protokołu.

Ad.pkt.8.

Mariusz Maciejewski - Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, Sprawozdanie z realizacji
„Strategii Rozwoju Miasta i Gminy Barlinek do roku 2023" za rok 2018 było przedmiotem obrad
stałych Komisji Rady Miejskiej i wyraziły one pozytywne opinie na ten temat.

Rada Miejska w Barlinku zapoznała się ze Sprawozdaniem z realizacji „Strategii Rozwoju Miasta
Gminy Barlinek do roku 2023" za rok 2018.

Ww. Sprawozdanie

stanowi załącznik do protokołu.



Ad.Dkt.9.

Mariusz Maciejewski - Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały w
sprawie przyjęcia aktualizacji Wieloletniego Strategicznego Programu Operacyjnego Miasta i Gminy
Barlinek na lata 2019-2023 był przedmiotem obrad stałych Komisji Rady Miejskiej i wyraziły one
pozytywne opinie na ten temat.

Głos zabrał:

radny Cezary Krzyżanowski, radny Sylwester Łuczak, radny Michał Antosiewicz, radny
Grzegorz Zieliński.

Odpowiedzi udzielił Burmistrz Barlinka - Dariusz Zieliński.

Głos zabrał: radny Cezary Krzyżanowski, radny Grzegorz Zieliński.

Mariusz Maciejewski - Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił 10 minutową przerwę w obradach.

W wyniku jawnego imiennego głosowania - przy 12 głosach za, 2 przeciwnych (na stan 14 radnych)-
Rada Miejska w Barlinku podjęła uchwałę w sprawie przyjęcia aktualizacji Wieloletniego
Strategicznego Programu Operacyjnego Miasta i Gminy Bartinek na lata 2019-2023.

Ww. projekt uchwały oraz uchwała NrX/53/2019

stanowią załącznik do protokołu.

Ad.okt.IO.

Mariusz Maciejewski - Przewodniczący Rady Miejskiej" poinformował, że projekt uchwały w
sprawie zasad udzielania „Stypendium Burmistrza Barlinka" był przedmiotem obrad stałych Komisji
Rady Miejskiej i wyraziły one pozytywne opinie na ten temat.

W wyniku jawnego imiennego głosowania - jednomyślnie (radny Romuald Romaniuk nie oddał głosu)
(na stan 14 radnych) - Rada Miejska w Barlinku podjęła uchwałę w sprawie zasad udzielania
„Stypendium Burmistrza Barlinka".



Ww. projekt uchwały oraz uchwała NrX/54/2019

stanowią załącznik do protokołu.

Ad.Dkt.Il.

Mariusz Maciejewski - Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały w
sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Barlinek
oraz określenia granic obwodów publicznych szkół podstawowych od dnia l września 2019 roku był
przedmiotem obrad stałych Komisji Rady Miejskiej i wyraziły one pozytywne opinie na ten temat.

W wyniku jawnego imiennego głosowania - jednomyślnie (na stan 13 radnych) - Rada Miejska w
Barlinku podjęła uchwałę w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych
prowadzonych przez Gminę Barlinek oraz określenia granic obwodów publicznych szkół
podstawowych od dnia l września 2019 roku.

Ww. projekt uchwafv oraz uchwała NrX/55/2019

stanowią załącznik do protokołu.

Ad.okt.12.

Mariusz Maciejewski - Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały w
sprawie ustalenia sieci publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych
prowadzonych przez Gminę Barlinek był przedmiotem obrad stałych Komisji Rady Miejskiej i wyraziły
one pozytywne opinie na ten temat.

W wyniku jawnego imiennego głosowania - jednomyślnie (na stan 13 radnych) - Rada Miejska w
Barlinku podjęła uchwałę w sprawie ustalenia sieci publicznych przedszkoli i oddziałów
przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Barlinek.

Ww. projekt uchwały oraz uchwała Nr X/56/2019

stanowią załącznik do protokołu.



Ad.Dkt.13.

Mariusz Maciejewski - Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały w
sprawie przyznania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy
zabytku był przedmiotem obrad stałych Komisji Rady Miejskiej i wyraziły one pozytywne opinie na ten
temat.

W wyniku jawnego imiennego głosowania - jednomyślnie (na stan 13 radnych) - Rada Miejska w
Barlinku podjęła uchwałę w sprawie przyznania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub
roboty budowlane przy zabytku,

I/I/M/. projekt uchwały oraz uchwała NrX/57/2019

stanowią załącznik do protokołu.

Ad.Dkt.14.

Mariusz Maciejewski - Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały w
sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej części nieruchomości gruntowej
położonej przy ul. Ogrodowej na poprawę warunków zagospodarowania nieruchomości przyległej -
działka nr 728/5 był przedmiotem obrad stałych Komisji Rady Miejskiej i wyraziły one pozytywne
opinie na ten temat.

Glos zabrał radny Michał Antosiewicz.

Odpowiedzi udzielił Burmistrz Barlinka - Dariusz Zieliński

W wyniku jawnego imiennego głosowania - jednomyślnie (na stan 13 radnych) - Rada Miejska w
Barlinku podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej części
nieruchomości gruntowej położonej przy ul. Ogrodowej na poprawę warunków zagospodarowania
nieruchomości przyległej - działka nr 728/5.

IVw. projekt uchwafy oraz uchwała NrX/58/2019

stanowią załącznik do protokołu.



Ad.pkt.15.

Mariusz Maciejewski - Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały w
sprawie określenia sezonu kąpielowego oraz wykazu kąpielisk w Gminie Barlinek w 2019 roku był
przedmiotem obrad stałych Komisji Rady Miejskiej i wyraziły one pozytywne opinie na ten temat.

W wyniku jawnego imiennego głosowania - jednomyślnie (na stan 13 radnych) - Rada Miejska w
Barlinku podjęła uchwałę w sprawie określenia sezonu kąpielowego oraz wykazu kąpielisk w Gminie
Barlinekw 2019 roku.

Ww. projekt uchwały oraz uchwała NrX/59/2019

stanowią załącznik do protokołu.

Ad.pkt.16.

Mariusz Maciejewski - Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały w
sprawie zmiany budżetu Gminy Barlinek na 2019 rok był przedmiotem obrad stałych Komisji Rady
Miejskiej i wyraziły one pozytywne opinie na ten temat.

W wyniku Jawnego imiennego głosowania - jednomyślnie (na stan 13 radnych) - Rada Miejski
Barlinku podjęła uchwałę w sprawie zmiany budżetu na 2019 rok.

w

1/1/w. projekt uchwały oraz uchwała NrX/60/2019

stanowią załącznik do protokołu.

Ad. pkt. 17.

Mariusz Maciejewski - Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały w
sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Barlinku przeprowadzenia kontroli był
przedmiotem obrad stałych Komisji Rady Miejskiej i wyraziły one pozytywne opinie na ten temat.

W wyniku jawnego imiennego głosowania - przy 12 glosach za i l przeciwnym (na stan 13 radnych) -
Rada Miejska w Barlinku podjęła uchwałę w sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w
Barlinku przeprowadzenia kontroli.



Ww. projekt uchwały oraz uchwała NrX/61/2019

stanowią załącznik do protokołu.

Ad. pkt. 18.

Mariusz Maciejewski - Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił Radzie Miejskiej Informację z
pracy w okresie sprawozdawczym oraz poinformował, że w tym okresie nie zgłoszono poprawek i
uzupełnień do protokołu z poprzedniej sesji.

Ad. pkt. 19.

Dariusz Zieliński - Burmistrz Barlinka przedstawił Radzie Miejskiej Informację z pracy w okresie
międzysesyjnym wraz z jego rozszerzeniem.

Ww. Informacja wraz z rozszerzeniem

stanów; załącznik do protokołu.

W sprawie sprawozdania z pracy Burmistrza Barlinka w okresie międzysesyjnym:

W zakresie spraw gospodarki przestrzennej i inwestycji głos zabrali:

radny Jacek Poleszczuk,

radny Rafał Szczepaniak,

radna Iwona Rudnicka,

radny Michał Antosiewicz.

W zakresie spraw gospodarowania nieruchomościami głos zabrali:

radna Iwona Rudnicka,

radny Cezary Krzyżanowski,

radny Michał Antosiewicz,

radny Sylwester Łuczak.



Rozszerzenia sprawozdania z pracy Burmistrza Barlinka w okresie międzysesyjnym głos
zabrała radna Iwona Rudnicka.

Nikt nie zabrał głosu w zakresie spraw:

l, finansowo - budżetowych,
2. spraw oświaty, sportu, kultury i spraw społecznych,
3. spraw OPS,
4. spraw PWK Płonią
5, wydanych Zarządzeń przez Burmistrza,
6, decyzji podjętych na podstawie Uchwały NrV/92/15 Rady Miejskiej

w Barlinku z dnia 29 stycznia 2015 r. w sprawie określenia zasad wydzierżawiania, najmu,
użyczania, obciążania nieruchomości oraz ich części, stanowiących własność Gminy Barlinek.

Ad.pkt.14.

Najbliższa sesja Rady Miejskiej - 30 maja 2019 roku.

Ad.okt.15.

Na tym wyczerpał się porządek obrad w związku, z czym Mariusz Maciejewski - Przewodniczący
Rady Miejskiej w Barlinku zakończył X sesję Rady Miejskiej.

Czas trwania obrad: od godz. 13 do godz. 17 .

Treści wypowiedzi radnych oraz osób biorących udział w obradach znajduje się na załączonym do
protokołu nagraniu, na którym utrwalono przebieg sesji.

sporządził
Anna Gajda

Insp^tor

t^ly'da

i

przewodnicy

PRZEWO[
Rady

/

;ZĄCY
<iej

M^ariuszJo^'^ciejewski


